
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов, 
 
Уважаеми г-н Чобанов, 
 
По повод  провежданите поредни консултации за прием на деца в яслите и градините в 
столицата, изказвам своето мнение по въпроса. 
 
Подкрепям въвеждането на уседналост по райони в София. Така ще бъде защитен интереса 
на хората живеещи в определени райони от такива, които веднъж се местят формално  на 
едно място заради градина, после на друго за да вземат винетка за паркиране, а реално 
живеят на трето...  
Правото да живееш, където искаш е едно, а злоупотребата с измислени адреси- друго. В 
крайна сметка всеки ,когато се премества трябва да преценява всички плюсове и минуси. 
Не може да купуваш/наемаш апартамент в квартали, където няма канализация и улици и 
после да си "много изненадан", че няма и градини и училища! 
 
Затова съм категорично против да се отлага уседналостта! 
 
Уважаеми г-н Чобанов, ще се отпуснат ли обещаваните 1500 места от наесен? 
 
 
Поздрави, 
Михаела Илиева 

 


